
Zápisnica č. 72/2005 
z mimoriadneho zasadnutia Vedenia STU dňa 24. 11. 2005 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Ján Kalužný, Vojtech Molnár, Robert Redhammer, 

Ernest Bučko, Robert Špaček, Helena Žideková, Milan Žalman, Pavel 
Timár, Jozef Sablik, Karol Jelemenský 

 
Neprítomní:   
 
Program: 
 
1. Stanovisko STU k novej situácii majetkových podielov v združení vlastníkov VÚZ – PI. 
 
 
K bodu 1  
  
Rektor Báleš: Najprv podrobne oboznámil prítomných členov Vedenia STU a dekanov SjF 

a MtF STU so situáciou vo VÚZ-PI a s rokovaniami, ktoré na túto tému 
zatiaľ absolvoval. Manažment VÚZ tvoria zástupcovia Zväzu živnostníkov 
Slovenska. Pravdou je, že podnik má v súčasnosti splatené záväzky a má 
kladné hospodárske výsledky. Privatizácia podniku nebola spochybnená ani 
najvyšším súdom SR. Zloženie výkonného manažmentu by však tiež malo 
odpovedať percentuálnemu podielu vlastníkov v združení – ako je tomu 
v dozornej a správnej rade. Pre budúcnosť je tu obava, či živnostníci povedú 
podnik správnym smerom a budú schopní zabezpečiť dostatok financií na 
jeho existenciu a perspektívne projekty. Na druhej strane by nebolo dobré, 
ak by ďalší z vlastníkov Zväz priemyselníkov nadobudol kontrolný balík. 
Zoznámil prítomných s návrhom. Ktorý dostal dňa 23.11.2005 od Zväzu 
priemyselníkov Slovenska o usporiadaní majetkových podielov vo VÚZ-PI 
/(tvorí prílohu zápisnice). Vyzval všetkých prítomných nech vyjadria svoj 
názor, ktorý by potom prezentoval na valnom zhromaždení. 

  
Dekan Sablik: Je v súčasnosti členom dozornej rady, informoval o jej zložení 

a stanoviskách jednotlivých jej členov. Navrhol prijať na valnom 
zhromaždení návrh Združenia priemyselníkov. Pozícia STU by bola za 
týchto okolností stále dosť silná aj v budúcnosti. 

Dekan 
Jelemenský: 

Momentálne nie je členom žiadneho orgánu vo VÚZ-PI. Jeho názor je, že 
živnostníci podnik vedú iným smerom, ako bol pôvodný zámer. V areáli sú 
neprenajaté priestory, ktoré sú v dezolátnom stave. Mohli by sme 
požadovať, aby sme dostali časť budov na užívanie. 

Rektor Báleš: To je možné, ale je tu otázka, ako ich STU využije. 
Dekan 
Jelemenský: 

Môže tam byť Centrum technologického transferu kvality. Do tohto centra 
pôjdu v budúcnosti nemalé finančné prostriedky aj z MH SR a výhodnejšie 
pre nás by bolo neplatiť prenájmy. 

Rektor Báleš: Dal hlasovať, ktorý návrh percentuálneho zastúpenia v združení 
právnických osôb STU podporí na valnom zhromaždení. 

  
Uznesenie č. 1/72/2005 
Vedenie STU podporí na valnom zhromaždení VÚZ-PI návrh Zväzu priemyselníkov 
Slovenska na percentuálne zastúpenie právnických osôb v združení, ktorý znie:  



 30 % Zväz priemyslu Slovenska, 30 % Slovenský živnostenský zväz, 26 % STU Bratislava,  
9 % SOPK, 2% Žilinská univerzita, 2 % TU Košice a 1 % Univerzita A. Dubčeka v Trenčíne. 
 
Za tento návrh hlasovali všetci členovia Vedenia STU aj prítomní dekani SjF a MtF STU. 
Nikto sa hlasovania nezdržal, ani nebol proti. 
 
Na základe tohto výsledku hlasovania Vedenie STU poverilo rektora prof. Vladimíra Báleša, 
aby v zmysle prijatého uznesenia hlasoval v orgánoch VÚZ-PI. 
 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, CSc. 
 
 

Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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